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Verslag 

 
Aanwezig: Struys Georges, Vanwolleghem Katrien, Van Caelenberghe 
Patrick, De Staercke Jean-Pierre, Robbens Peter, De Smedt Frank en Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: De Vleeschauwer Berten en Follens Ken 
Afwezig:  

 

1. Federale zomerkalender 2021 

De commissie heeft de federale zomerkalender 2021 aangevuld. 
De commissie doet aan de KBAB het voorstel tot wijziging van het BK Jun/Bel van 18/9 naar 
21/7. Hierbij de argumenten: 
• Periode is beter voor de atleten, voornamelijk halve fond en lange afstand. 
• Maakt het weekend van 18/19 september iets lichter (finale BvV pup/min + KvV/PK masters + 
BK hamer cad/sch/jun/bel). 
• BK Hamer beloften is ook op die dag, wat met atleten die bvb aan kogel willen deelnemen op 
het BK Jun/Bel? 

2. Evaluatie micromeetings 

Er waren een aantal micromeetings met meer dan 100 atleten. Nick gaat bekijken welke clubs de 
regels niet hebben gevolgd. We moeten bekijken hoe we hierop gaan toezien in de toekomst. 
 
Het afsprakenkader was te onduidelijk, dit is één van de redenen dat er niet altijd georganiseerd 
werd volgens het concept van micromeetings. Het document is iets te snel verspreid. De 
commissie had advies moeten kunnen geven aan de werkgroep Back on the Track. 
 
Het concept van micromeetings is positief bevonden. Het doel was om als federatie toch nog 
wedstrijdmogelijkheden te kunnen aanbieden aan onze atleten en dit is zeker gelukt. Het is ook 
wel belangrijk dat atleten/begeleiders zich aan de coronaregels houden op de micromeetings, 
dit was jammer genoeg niet altijd het geval. 

3. Standpunt commissie winterseizoen 2020-2021 

Het voorstel is om de organisatiekost op te halen bij de atleten via het inschrijvingsgeld 
aangezien het nog onduidelijk is of er publiek aanwezig mag zijn. Dus clubs lopen het risico dat 
ze moeten organiseren zonder publiek waardoor ze opnieuw inkomsten zouden mislopen. 
Voorinschrijvingen worden verplicht, zowel voor indoor als voor veldlopen. 
Ook bij de veldlopen stelt de commissie voor dat atleten inschrijvingsgeld betalen. 

4. Wedstrijdenprogrammering 2021 

De wedstrijdenprogrammering 2021 werd een eerste maal besproken. 
De commissie wil bekijken of typewedstrijden Alle Categorieën kunnen georganiseerd worden in 
de toekomst. Dit werd reeds toegepast op enkele micromeetings. De commissie wil input van 
verschillende belangengroepen, oa trainerscommissie, Flanders Cup organisatoren,…  om te 
bekijken of hier een draagvlak voor zou zijn.  
 
Een andere denkpiste is dat er een lijst wordt gemaakt met meetings (bvb kampioenschappen, 
Flanders Cups, Athletics Classic Meetings,…) waar limieten kunnen worden behaald voor 
internationale kampioenschappen. Ook dit zal bevraagd worden bij andere actoren. 
 
Begin dit jaar werd reeds beslist dat de Flanders Cup Meerkampen geschrapt worden in 2021. 
“Punt 7 Bijlage” hoogte horden pup/min moet aangepast worden. 
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5. Sportreglementen 2021 

De sportreglementen 2021 werden een eerste maal besproken. 
 

6. Ontvangen briefwisseling 

• Organisatie marathon: Filip Rigole 
Het is altijd een club dat een marathon, dus een wegwedstrijd moet aanvragen. Daar 
kunnen ze ervoor kiezen om het parcours te laten opmeten. 

 

• Reglementen winter: ATAC 
Voorlopig laat de commissie nog geen wijzigingen toe in de volgorde en moeten de 
reglementen gevolgd worden. We volgen de coronasituatie uiteraard op de voet en 
zullen hier zeker op inspelen indien nodig. 
 

• Veldloop: ATAC 
De commissie ziet hier geen probleem in en is dus akkoord om de veldloop op te splitsen 
over 2 dagen. 
 

7. Varia 

De clubs moeten aangeschreven worden met de vraag of ze hun organisatie in 2021 willen 
behouden, er werd namelijk beslist dat alle toegewezen kampioenschappen en Bekers van 
Vlaanderen 2020 gewoon worden opgeschoven naar 2021. 
 
 
Volgende vergadering op donderdag 15 oktober om 19u00 te Brussel. 
 
 
 


